
 

 

ZAPISNIK 1. KONSTITUTIVNE SEJE NADZORNEGA ODBORA ŠPORTNE ZVEZE 

CERKNICA 

Datum in kraj: 20.12. 2022 ob 18.00 uri, v sejni sobi Občine Cerknica 

Prisotni: glej listo prisotnosti 

Sejo je vodil tajnik Športne zveze Cerknica, Bogo Opeka, ki je ugotovil sklepčnost in predlagal 

naslednji: 

Dnevni red: 

1. Konstituiranje NADZORNEGA ODBORA in sprejem dnevnega reda seje, 

2. Obravnava finančnega poročila za leto 2021, 

3. Obravnava finančnega plana za leto 2023, 

4. Razno. 

K točki 1: 

Prisotni člani na predlagani dnevni red niso imeli pripomb. Člani nadzornega odbora ŠZC so 

na predlog predsednika ŠZC sprejeli ugotovitveni sklep o sestavi nadzornega odbora, kot ga 

je sprejel zbor članov Športne zveze Cerknica dne 1.10.2021. Na predlog preostalih dveh 

članov je bil za predsednika nadzornega odbora ŠZC izvoljen Zdenko Hrestak. 

K točki 2: 

Člani so predlog Finančnega poročila za leto 2021 prejeli z vabilom. Tajnik ŠZC je na kratko 

predstavil njegovo vsebino in prisotne pozval k podaji morebitnih pripomb in komentarjev. 

Dušan Jernejčič je podal pripombo, da bi se prihodek sredstev Fundacije za šport moral knjižiti 

v leto 2021, čeprav so bila prejeta šele v letu 2022. Tajnik ŠZC bo preveril pravilnost knjiženja 

z namenom, da v prihodnje ne bi prihajalo do morebitnih napak. Po razpravi so člani 

nadzornega odbora z dvigom rok soglasno potrdili naslednji 

SKLEP: Nadzorni odbor Športne zveze Cerknica sprejme Finančno poročilo za leto 2022 

v predlagani vsebini.  

K točki 3: 

Člani so predlog Finančnega plana za leto 2023 prejeli z vabilom. Tajnik ŠZC je na kratko 

predstavil njegovo vsebino in prisotne pozval k podaji morebitnih pripomb in komentarjev.  Po 

razpravi so člani nadzornega odbora z dvigom rok soglasno potrdili naslednji 



SKLEP: Nadzorni odbor Športne zveze Cerknica sprejme Finančni plan za leto 2023 v 

predlagani vsebini.  

K točki 4: 

Pod točko razno je Milan Gornik izpostavil stroške pri organizaciji tekov v okviru NTP ter da je 

TKD Sovica Tek na Slivnico izpeljal z negativnim finančnim izidom in v bodoče pričakujejo 

večjo podporo ŠZC. Tajnik je poudaril, da upravni odbor načeloma podpre vsako prošnjo 

članov ŠZC za finančno pomoč, če le pošljejo prošnjo za pomoč. 

Na osnovi pobud in prejetih sredstev bo upravni odbor ŠZC sprejel sklep o višini sofinanciranja 

teko NTP, organiziranih v Občini Cerknica, v letu 2023. 

Seja je bila zaključena ob 19.10 uri. 

 

Zapisal: Bogomir Opeka                                                              

Priloga:  

- Lista prisotnosti 


